
Referat fra gruppemøte 24.10. 2011

Sted: Nes rådhus
Tid: 19:30-21.00
Til stede: Tom Fidje, Alan Nicholson, Åse Birgitte Skjærli, Stig Løkke-Sørensen, Sesselja Bigseth
og Øystein Smidt.

Sak 1: Møtet gjennomgikk saker som skal opp i utvalget for næring og kultur. Det var stort sett
orienteringssaker.

Sak 2:  Møtet gjennomgikk saker som skal opp i utvalget for oppvekst, helse og omsorg. Møtet
stiller spørsmålstegn ved at ankeutvalget for oppvekst, helse og omsorg skal oppnevnes av utvalgets
faste medlemmer. Venstre ser det som uheldig at utvalget som foretar vedtak også skal være
ankeinstans. Øystein tar opp med rådmann hvor dette er hjemlet.

Sak 3: Det skal utnevnes representanter til samarbeidsutvalgene på skoler og barnehager i
kommunal regi. Møtet foreslår at Venstre-medlemmer innstilles i noen av posisjonene.

Sak 4:  Møtet gjennomgikk saker som skal opp i formannskapet. På sakskartet står valg av styre til
Esval Miljøpark. Venstre ber om at en av de to øvrige medlemmene i styret (dvs ikke-politiske
medlemmer) har miljøbakgrunn. Åse Birgitte foreslo at vi innstiller Elin Enlid - hun er utdannet ved
NTNU og jobber for tiden som rådgiver innen energi og miljø hos Civitas AS.

Sak 5: Diskusjon om skolestruktur. Denne diskusjonen vil snart komme opp igjen, og vi må ta
debatten internt. Skal vi ha 4 eller 6 barneskoler? Hvor skal de eventuelt ligge? Hva er akseptabel
størrelse på skolene/antall elever? Dette er spørsmål vi må avklare i tiden fremover.

Referent:
Sesselja Bigseth


